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Gemeente Dinkelland 
T.A.V.: Het college van Burgemeester en Wethouders  
Postbus 11 
7591 MA Denekamp 
 
 
Datum:  13 maart 2024 
Betreft: Evaluatie Centrumplan Ootmarsum  
 
 
 
Geacht College,  
 
Graag willen wij uw aandacht vragen voor de evaluatie van centrumplan Ootmarsum, dat 
ook eerdaags bij u op de agenda staat. Dit schrijven wordt aan u gericht namens de 
initiatiefgroep bestaande uit: de OFO, Simon en Judas kerk, Stadsberaad Ootmarsum en de 
VVV Ootmarsum – Dinkelland. Alle partijen zijn dan ook op de hoogte van dit schrijven.  
 
Afgelopen maandag 4 maart hebben wij kennisgenomen van de voorlopige evaluatie met 
betrekking tot het centrumplan Ootmarsum. Laten we nogmaals benadrukken dat alle 
partijen blij zijn dat er stappen zijn gezet en dat er goede resultaten zijn geboekt. Echter zijn 
wij ook van mening dat er her en der nog een aantal zaken moeten worden gefine tuned.  
 
Uiteraard hebben wij deze punten tijdens de evaluatieavond ook besproken, toch hechten 
wij er waarde aan deze nogmaals met u als college te delen.   
 
Fietsenstalling 
De stalling van fietsen is nog niet optimaal, temeer omdat bijvoorbeeld de “nietjes” rond het 
Kerkplein worden verwijderd vanaf de eerste Siepelmarkt tot na de Kunstmarkt. Dat is 
ongeveer 6 weken in het toeristisch hoogseizoen. Daarnaast blijven er wensen bestaan voor 
een fietsenkelder onder bijvoorbeeld het Hulsinkplein en voor meer oplaadpunten voor e-
bikes. Ongeacht de uitkomsten van het onderzoek van bureau Goudappel.  
 
Handhaving 
De handhaving op de blauwe zone/vergunninghouders parkeren heeft nog niet tot het 
gewenste effect/niveau geleid. 
 
 
 



Pagina 2 van 2 
 

Postbus 91 7630 AB Ootmarsum | Rabobank: NL89 RABO 0128 9335 69 
www.ootmarsum.net | ofo.secretariaat@gmail.com 

 
Bebording 
Hoewel wij zeker begrijpen dat het moeilijk is dit voor iedereen 
goed te doen, wordt bebording door zowel bezoekers als 
inwoners ervaren als rommelig en onduidelijk. Wij zijn blij dat er 
een afspraak is gemaakt om samen kritisch naar dit punt te 
kijken. Wellicht is het op sommige punten handiger aan te 
geven dat het vergunninghoudersparkeren is in plaats van blauwe zone, het “ik-sta-op-een-
vak-met-een-p”- effect, welke besproken is tijdens de genoemde evaluatie.  
 
Blauwe Zone 
Wij willen u de suggestie doen om in Ootmarsum één blauwe zone in te stellen. Op dit 
moment kent Ootmarsum maar liefst drie verschillende zones: De Meijerij, De Oost- en 
Westwal en de Kern. Ieder gebied kent zijn eigen beperkingen. De gebieden liggen 
hemelsbreed nog geen 50 meter uit elkaar. Het voorstel zou zijn dit gelijk te trekken met de 
zone in de Meijerij. Met klem willen wij benadrukken dat deze suggestie gedaan wordt om 
het één en ander overzichtelijker, duidelijker en behapbaar te maken voor iedereen.  
 
Kerkplein 
Alle initiatiefnemers spreken de wens uit om in de wintersituatie 3 x 2 parkeerplaatsen 
blauwe zone te creëren op het Kerkplein ter hoogte van de kei. Om zo ook in de winterdag 
levendigheid aan het plein te geven en te voorkomen dat het één en ander rommelig wordt. 
Daarnaast brengt het de balans terug en vergroot het de klantvriendelijkheid naar 
bedrijven/bewoners die geen belang hebben bij een terras (o.a. de osteopaat).    
 
Overige suggesties  
Het bord m.b.t. het parkeren op de Stadsweide staat nu mee met de rijrichting van het 
verkeer. Beter zou het zijn dit bord dwars op de rijrichting te zetten zoals dat in de oude 
situatie ook was, om zo de zichtbaarheid te vergroten.  
 
In het gesprek werd aangegeven dat op dit moment circa 85% van de parkeervergunningen 
zijn afgegeven. Wellicht dat met de restcapaciteit iets te doen is richting de beide hotels in 
het centrumgebied en de Simon en Judaskerk in een gelijke vorm als “Den Oostenborgh”. 
 
Wij willen namens alle betrokken partijen nogmaals benadrukken dat bovenstaande punten 
niet zijn bedoeld als negatief, maar om het één en ander nog mooier / beter te maken.  
 
Uiteraard zijn wij altijd bereid het één en ander toe te lichten in een persoonlijk gesprek, 
echter gaan wij er vanuit dat het niet nodig is en dat bovenstaande suggesties worden 
meenomen in uw eindevaluatie.  
 
Met vriendelijke groet,  
 
Namens de initiatiefgroep 
Jan Weierink 
Voorzitter  
Ondernemers Federatie Ootmarsum (OFO)  


